
Zápis
o průběhu zasedání zastupitelstva obce konaného dne 24. 1. 2008
v zasedací místnosti Obecního úřadu Havraníky v 17.00 hodin.

Starostka Jaroslava Šalomounová zahájila zasedání Zastupitelstva obce Havraníky (dále jen 
„zastupitelstvo obce“)  v 17.00 hod. a všechny přítomné přivítala.

Bod č. 1
Technický bod

Starostka konstatovala, že informace o konání  zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního 
úřadu a na internetových stránkách 16. 1. 2008 a dále konstatovala, že je přítomna nadpoloviční 
většina členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Přítomni: Jaroslava Šalomounová, Jana Pölderlová,, Libor Novotný, Tomáš Šalomoun, Marie 
Štolová, Bohumír Pecina, Radoslav Fousek (přišel později)
Omluveni: 
Nepřítomni:  

Zapisovatelem byl jmenován Tomáš Šalomoun.

Starostka vyzvala zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Libor Novotný, Bohumír Pecina a Jana Pölderlová, kteří vyslovili 
souhlas.

Usnesení č. 1/2008:
Zastupitelstvo obce Havraníky schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu zasedání zastupitelstva 
obce Libora Novotného, Bohumíra Pecinu a Janu Pölderlovou.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
6 – 0 – 0

Starostka přednesla návrh programu zasedání.

Usnesení č. 2/2008:
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva obce Havraníky:

1. Úvod
2. Kontrola plnění zadaných úkolů
3. Schválení prodeje pozemku p.č. 135/4 o výměře 20 m² – žadatel Pecina Bohumír
4. Projednání a schválení prodeje pozemku p.č. 153
5. Projednání návrhu vyhlášky o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů
6. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2008
7. Projednání žádosti o vyjádření na stavbu, projednání smlouvy o věcném břemenu
8. Informace o poskytnutí finanční dotace k realizaci projektu Územní plán Havraníky
9. Různé
10. Usnesení, závěr
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Hlasování:  pro – proti – zdržel se
6 – 0 – 0

Na úvod přednesli přítomní hosté pan Tomáš Rothröckl, ředitel NP Podyjí, a pan Petr Vančura 
informace o problematice správy obecního lesa, který byl obci navrácen od státu. Jedná se o cca 15 
ha.
Pan Rothröckl sdělil, že NP Podyjí má zájem o odkup obecního lesa. Pan Vančura uvedl, že NP 
Podyjí má zarezervované finanční prostředky na odkup lesů a zdůraznil nutnost údržby lesa, která je 
povinností každého vlastníka lesa, což může být pro obec zátěží.
Hosté dále uvedli, že cena za odkup lesa bude stanovena odborným znaleckým posudkem a řídí se 
vyhláškou.

Bod č. 2
Kontrola plnění zadaných úkolů

Starostka informovala zastupitele o plnění úkolů zadaných zastupitelstvem:
 Na běžném účtu obce je dnešním dnem částka 977.988,20 Kč, dále má obec zřízen účet na 

Nádrž, který bude zrušen po vrácení pozastávky od SFŽP ČR. Na tomto účtu je dnešním 
dnem částka 42.983,64 Kč. Obec nemá v současné době žádné úvěry.

Bod č. 3
Schválení prodeje pozemku p.č. 135/4 o výměře 20 m  ²   – žadatel Pecina Bohumír  

Záměr prodeje byl schválen na schůzi zastupitelstva dne 31. 10. 2007 a byl vyvěšen na úřední desce 
od 21. 11. 2007 do 6. 12. 2007. Zastupitelstvo na minulé schůzi odložilo hlasování o prodeji 
pozemku p. Pecinovi, jelikož byly nejasnosti o skutečné rozloze pozemku.
Žadatel p. Pecina vysvětlil, že pozemek byl zaměřen tak, aby kopíroval hranice jeho nemovitosti – 
lisovny (nyní zdemolované) a nebude zasahovat do komunikace.

Těsně před hlasováním se dostavil na zasedání pan Fousek.

Usnesení č. 3/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej parcely č. 135/4 o výměře 20 m².

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0

Usnesení č. 4/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje prodejní cenu za parcelu č. 135/4 o výměře 20 m² ve výši 34,- Kč/m².

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0
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Bod č. 4
Schválení záměru prodeje pozemku p. č. 153 o výměře 604 m  ²   – žadatel Müller   
František

Pan Müller si nechal zpracovat geometrický plán, který nyní zahrnuje i část obecní cesty a výměra 
parcely č. 153, o jejíž odkup žádá, se tak podle geom. plánu zvýšila na 604 m2.
Zastupitelstvo tedy znovu hlasovalo o schválení záměru prodeje.

Usnesení č. 5/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje parcely č. 153 o výměře 604 m².

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0

Bod č. 5
Projednání návrhu vyhlášky o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů.

Starostka konstatovala, že výdaje obce za svoz komunálních odpadů činily v loňském roce 542,- Kč 
na osobu. Poplatky na rok 2008 zůstanou ve výši 500,- Kč/os., jelikož stávající zákon vyšší 
poplatek za svoz odpadu neumožňuje. Předložila návrh znění vyhlášky na rok 2008.

Usnesení č. 6/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášku č. 1/2008, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
6 – 0 – 1

Bod č. 6 
Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2008

Vzhledem k onemocnění obecní účetní zastupitelé odložili projednání návrhu rozpočtu obce na 
příští zasedání zastupitelstva.

Bod č. 7
Projednání žádosti o vyjádření na stavbu, projednání smlouvy o věcném 
břemenu

Společnost E.On Česká republika, a.s., plánuje rekonstrukci vysokého napětí na k.ú. Havraníky a 
žádá Obec o vyjádření z hlediska obecních zájmů. Dále žádají o schválení smlouvy o věcném 
břemenu a parcele č. 699 v k.ú. Havraníky, která je vlastnictvím Obce. Návrh této smlouvy je 
přílohou tohoto zápisu.
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Usnesení č. 7/2008
Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce projednáním smlouvy o zřízení věcného břemene na 
parcele č. 699 v k. ú. Havraníky se společností E.On Česká republika, a. s., s roční úplatou namísto 
jednorázové.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0

Bod č. 8
Informace o poskytnutí finanční dotace na realizaci územního plánu obce 
Havraníky

V minulém roce zažádala starostka o dotaci na zpracování územního plánu. Jihomoravský kraj nám 
poskytl dotaci ve výši 100.000,- Kč, tj. 50% výdajů. Projekt by měl být ukončen nejpozději do 31. 
3. 2009.

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci o poskytnutí finanční dotace.

Bod č. 9
Různé

● Informace o nabídce Vodárenské akciové společnosti na vypracování projektové 
dokumentace na zokruhování vodovodu nebo na rekonstrukci vodovodu. Obec může 
požádat o dotace z Jihomoravského kraje na vypracování projektové dokumentace.

Usnesení č. 8/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje vypracování projektové dokumentace na rekonstrukci 
vodovodu za předpokladu, že obec dostane na vypracování projektu dotaci od JmK.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0

● Správa NP Podyjí nabídla obci dřevo vykácené z jejích pozemků. Starostka navrhla, že by 
obec toto dřevo mohla nabídnout k prodeji.

Usnesení č. 9/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídnutí dřeva k prodeji za ceny dohodou.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0

● Žádost Miluše Drahoňovské (Hospoda U nás) o povolení splatit dluh postupně a trvalé 
snížení nájmu ze 6.000,- Kč měsíčně na 5.000,- Kč měsíčně.
Miluše Drahoňovská nyní dluží obci 23 000,- Kč za nájem z minulého roku. Zastupitelé 
navrhli zřízení splátkového kalendáře tak, aby se dluh splatil do konce roku 2008.

Usnesení č. 10/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje rozložení splácení dluhu tak, aby byl splacen do konce roku 
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2008.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
5 – 0 – 2

Usnesení č. 11/2008
Zastupitelstvo obce schvaluje snížení nájmu pro Miluši Drahoňovskou na 5000,- Kč 
měsíčně.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
4 – 0 – 3

● Pan Pecina seznámil zastupitele se závěry inventarizace majetku obce.

Bod č. 10
Usnesení, závěr
Zapisovatel přečetl zastupitelstvu obce návrh na usnesení schůze zastupitelstva obce Havraníky.

Hlasování: pro – proti – zdržel se
7 – 0 – 0

Starostka ukončila po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva obce 
Havraníky v 20.00 hod.

V Havraníkách dne 24. 1. 2008

Zapsal: Tomáš Šalomoun

Ověřovatelé zápisu:

Starostka Místostarostka
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